

Date :

التاريخ : 18 مايو 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to inform you that the Company has entered into a sale & repurchase agreement (repo) with a related party. The agreement pertains to invest in the purchase of a stake in "KTUK 5", with a commitment by the counterparty to repurchase the stake within a renewable period of three months, subject to the mutual consent of both parties. The remaining procedural formalities are currently being finalized.

نحيطكم علماً بأن الشركة قد قامت بتوقيع اتفاقية ريبو مع طرف ذو صلة للإستثمار في شراء حصة في أسهم شركة "KTUK 5" مع تعهد الأخير بإعادة شراء هذه الحصة خلال مدة ثلاثة أشهر قابلة للتجديد بموافقة الطرفين ، وجاري استكمال بقية الإجراءات الأخرى .

The financial impact includes an increase in due from a related party by USD 4 million (approximately KWD 1.23 million), with a corresponding decrease in cash and cash equivalents by the same amount.

الأثر المالي - زيادة بند مستحق من طرف ذات صلة بنفس قيمة الحصة البالغة 4 ملايين دولار أمريكي أي ما يقارب 1.23 مليون دينار كويتي ، وكذلك انخفاض النقد والنقد المعادل بنفس القيمة .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman